



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300030563		25	02-06-2006	RETAIL BRAND ALLIANCE, INC. 100 PHOENIX AVENUE, ENFIELD, CONNECTICUT 06082, UNITED STATES OF AMERICA.	DEACONS 3RD - 7TH, 14TH & 29TH FLOORS ALEXANDRA HOUSE, CENTRAL HONG KONG
300459487		18, 25	05-08-2005	CESPA S.R.L. CIVITANOVA MARCHE, (MACERATA), STRADA PROVINCIALE SANTA MARIA DELLE VERGINI, ZONA INDUSTRIALE B, ITALY.	WENPING & CO. ROOM 1701, TUNG WAI COMMERCIAL BUILDING, 111 GLOUCESTER ROAD, HONG KONG.
300463464		25	23-09-2005	黃結陽 中國福建省南安市 美林美林村新街 134 號	林金鎮 香港 觀塘開源道 55 號 開聯工業 中心 A 座 8 樓 25 室

300481743



02-12-2005

鄭友士  
中國 福建省南安市 溪美鎮中山街 14 號  
陽光時代國際商務有限公司  
香港 上環文咸西街 26-28 號 南  
北行大廈 13B

300501001

Global Network 4DC 9, 16, 35, 36, 38,  
39, 40, 41, 42 24-03-2006

DEUTSCHE TELEKOM AG  
FRIEDRICH-EBERT-ALLEE 140, D-53113  
BONN, GERMANY.  
LLOYD WISE & CO.  
1601 HUTCHISON HOUSE, 10  
HARCOURT ROAD, CENTRAL,  
HONG KONG.